



## 2025 Ballot 選票 (Page 1 of 2)

As you vote, mark your vote in the appropriate box by placing an “✓” in either “For” or “Against”, but not both. If no box is checked, it will be considered as “Against”.

當您選舉的時候，請在您的選項後面打 ✓，”同意”或者”不同意”只選一項，空白算作不同意。

---

### Operational Budget Ballot (Please Select One)

#### 教會運作預算選票（請選一項）

Yes, I APPROVE the 2025 Operational Budget presented by the Executive Board  
是，我同意執委會提出的2025年財務預算

No, I DO NOT APPROVE the 2025 Operational Budget presented by the Executive Board  
否，我不同意執委會提出的2025年財務預算

---



## 2025 Ballot 選票 (Page 2 of 2)

### Deacon Election/執事選舉

1. Place an “✓” next to the ministries that you are choosing to participate in voting for deacons (you may choose to participate in voting for deacons in one or more ministries).

請選擇您要參加執事選舉的事工（您可以選擇一項或者多項）

English Ministry / 英文事工\_\_\_\_\_ Mandarin Ministry / 國語事工\_\_\_\_\_

2. As you vote, mark your vote in the appropriate box by placing an “✓” in either “For” or “Against”, but not both. If no box is checked, it will be considered as “Against”.

當您選舉的時候，請在您的選項後面打✓，”同意”或者”不同意”只選一項，空白算作不同意。

English Ministry/英文事工	
Steve Quon (Incumbent)	For/同意____ Against/不同意____
Mandarin Ministry /國語事工	
Shuoqin Wang 王碩勤	For/同意____ Against/不同意____
Ken He 何建勳	For/同意____ Against/不同意____
Wuyi Wang 王五一	For/同意____ Against/不同意____